

## Student Working Group | Groupe de travail des étudiants

### Colleen Webber

Colleen Webber is in the fourth of her PhD in Epidemiology in the Department of Public Health Sciences at Queen's University. Her PhD thesis is examining access to colonoscopy in Ontario and how access is associated with the care patients receive as they are being diagnosed with colorectal cancer. Her research interests broadly include access to care and resource allocation, rural/urban disparities in health outcomes, early diagnosis of cancer, and health systems and health services research.

Colleen completed her Bachelor of Arts in Psychology at McMaster University, her Master of Science in Occupational Therapy at the University of Toronto, and her Master of Science in Epidemiology from Queen's University.

---

Colleen Webber a entamé la quatrième année de son doctorat en épidémiologie au Département des sciences de la santé publique de l'Université Queen's. Sa thèse de doctorat consiste à examiner l'accès à la coloscopie en Ontario et la façon dont cet accès influe sur la qualité des soins prodigués une fois le diagnostic de cancer colorectal reçu. Ses intérêts de recherche comprennent notamment l'accès aux soins et la répartition des ressources, les disparités entre régions urbaines et rurales en matière de résultats de santé, le diagnostic précoce du cancer, ainsi que les systèmes de santé et la recherche sur les services de santé.

Colleen est titulaire d'un baccalauréat ès arts en psychologie de l' Université McMaster, d'une maîtrise ès sciences en ergothérapie de l'Université de Toronto et d'une maîtrise ès sciences en épidémiologie de l'Université Queen's.



CAHSPR ACRSPS

Canadian Association for Health Services and Policy Research  
L'Association canadienne pour la recherche sur les services et les politiques de la santé